
 

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 17.3.2011 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

k bodu č. 2  
Návrh náplne práce Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave 
PaedDr. Baláž – Mestské zastupiteľstvo pri schvaľovaní zmien Štatútu mesta Rožňava 
neschválilo zriadenie mestskej rady. V kompetencii mestskej rady bolo schvaľovanie textu 
jednotlivých polročných zápisov do kroniky mesta Rožňava. Dňom schválenia zmeny táto 
kompetencia prešla na Komisiu vzdelávania, kultúry, mládeže a športu, na základe ktorej bola 
vypracovaná náplň komisie. Nakoľko sa bude na dnešnom zasadnutí prerokúvať správa 
o stave kroniky, odporúča komisii schváliť bod 10 v náplni práce komisie, a to že komisia 
schvaľuje text jednotlivých polročných zápisov do kroniky. Ostatné prípadné návrhy resp. 
pripomienky k náplni prerokovať na najbližšom zasadnutí komisie 
 
Uznesenie č. 03/03/11 – komisia odporúča schváliť bod 10 v náplni práce Komisii 
vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave. Ďalej predseda komisie odporúča 
členom komisie prehodnotiť náplň práce komisie a svoje návrhy, resp. pripomienky predložiť 
na najbližšie zasadnutie komisie a súčasne predložiť návrh plánu činnosti na rok 2011.  
 

k bodu č. 3  
Návrh rozpočtu mesta na r. 2011 – 2013 

Ing. Leskovjanská – Prezentovala príjmy a výdaje ktoré bližšie špecifikovala podľa 
požiadaviek členov komisie. Predložený materiál je už návrh na schválenie MZ. 

PaedDr. Baláž – navrhuje znížiť z ukazovateľa športové, spoločenské a kultúrne podujatia 
z 15 tis. € na 10 tis. € a presunúť 5 tis. € na opravu do položky údržba ZŠ a MŠ.  

Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie 

Taktiež navrhuje v prípade neschválenia prekládky IS na súkromnom pozemku celú sumu 
presunúť do rekonštrukcií a modernizácií ZŠ a MŠ. 

Návrh za schválenie MZ dotácie pre športové kluby, kultúrne, mládežnícke a spoločenské 
organizácie vo výške 85 tis. €.  

Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie 

Uznesenie č. 04/03/11 – komisia odporúča schváliť MZ návrh rozpočtu mesta Rožňava na r. 
2011 – 2013 s pripomienkami: 

a/ Znížiť z ukazovateľa športové, spoločenské a kultúrne podujatia z 15 tis. € na 10 tis. € 
a presunúť 5 tis. € na opravu do položky údržba ZŠ a MŠ.  

b/ V prípade neschválenia prekládky IS na súkromnom pozemku celú sumu presunúť do 
ukazovateľa rekonštrukcie a modernizácie ZŠ a MŠ. 

c/ Pre športové kluby, kultúrne, mládežnícke a spoločenské organizácie schváliť dotáciu vo 
výške 85 tis. €. 

 



k bodu č. 4  
a/ Návrh rozpočtu mesta na r. 2011 – prenesené a originálne kompetencie  - školstvo 

p. Molnárová – prezentovala materiál a vysvetlila jednotlivé položky rozpočtu. 

Uznesenie č. 05/03/11 – komisia odporúča schváliť MZ Návrh rozpočtu mesta na rok 2011 – 
prenesené a originálne kompetencie – školstvo 

 

b/ VZN o dotáciách na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského 
zariadenia – 1. zmena 

p. Molnárová – prezentovala materiál, návrhy na zmeny sú uvedené v prílohách č. 1 a č. 2. 

Uznesenie č. 06/03/11 - komisia odporúča schváliť MZ VZN o dotáciách na prevádzku 
a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia – 1. zmenu. 

 

k bodu č.  5 
Dni mesta Rožňava 2011 – správa o čerpaní rozpočtu 

PaedDr. Baláž – navrhovaný rozpočet na XVI. Ročník Dní mesta, bol v zmysle úsporných 
opatrení znížený na výšku 80 % rozpočtu roka 2010 a po následných rokovaniach upravený 
na konečnú výšku 10 400 €. Z tejto skutočnosti vyplynulo aj opatrenie na základe ktorého 
bolo nutné niektoré podujatia a stretnutia zrušiť resp. presunúť na iné termíny roka 2011, 
alebo rozsah niektorých podujatí oproti predchádzajúcim ročníkom znížiť na čo najmenšiu 
únosnú mieru. Výsledkom bola finančná úspora vo výške 1 177,75 €. 

Uznesenie č. 07/03/11 – komisia Dni mesta 2011 – správu o čerpaní rozpočtu berie na 
vedomie bez pripomienok. 

 

k bodu č. 6 

Správa o stave kroniky mesta Rožňava 

PaedDr. Baláž – poslaním kroniky je ochrana spoločensko – kultúrno – historického dedičstva 
mesta a zachovanie informácií celomestského významu pre potreby súčasnej i budúcej 
generácie. Úlohou kroniky je vecne zaznamenávať správy a údaje, ktoré podávajú komplexný 
obraz o živote mesta vo všetkých úsekoch jeho činnosti. Na základe uznesenia MZ bola 
vykonaná kontrola stavu kroniky s určitými pripomienkami a doporučeniami. 

 

Uznesenie č. 08/03/11 – komisia odporúča: 

a/  vypracovať VZN o kronike mesta do májového zasadnutia komisie na prerokovanie. 

b/ Vypovedať Dohodu o pracovnej činnosti so súčasnou kronikárkou mesta v termíne do 
30.6.2011. 

c/  Vyhlásiť výberové konanie na kronikára mesta v termíne do 30.5.2011. 

 

 

 

 



k bodu č. 7 

Návrh prerozdelenia finančných dotácií športovým klubom, mládežnícky, kultúrnym 
a spoločenským organizáciám. 

Mgr. Pollák – podporuje nosné športy, ktoré majú tradíciu. Potrebné podporovať deti 
a mládež – mládežnícke zložky, seniory finančné prostriedky môžu zohnať prostredníctvom 
projektov resp. sponzorov. Mesto môže pomôcť pri údržbe ihriska resp. štadióna. 

Mgr. Szőllős -  potrebné v žiadosti o dotáciu špecifikovať aká suma pôjde na akcie detí 
a mládeže a tie tiež konkretizovať. Kontrolou pri zúčtovaní dotácie sa zistí, či finančné 
prostriedky boli použité na požadované akcie.  

Mgr. Pollák – potrebné zmeniť kritériá, rozpísať kategórie členov klubu (dospelí, mladší žiaci, 
starší žiaci, dorast...) a v zmysle tejto kategorizácie predkladať aj vyúčtovania. Problém vidí 
aj v tom, že deti a mládež chodia na šport ale pomaly zanikajú „dospelácke“ zložky, dobrí 
hráči odchádzajú. Zo skúsenosti vie, že športuje cca 50 – 60 % detí.  

PaedDr. Baláž – zamerať sa na podporu detí a mládeže s dôrazom na nosné športy, je 
potrebné ich motivovať k voľnočasovým aktivitám. 

Predbežné prerozdelenie finančných dotácií pre športové kluby, mládežnícke, kultúrne 
a spoločenské organizácie: viď tabuľku. 

Predseda komisie navrhol mimoriadne zasadnutie komisie na deň 23.3.2011 za účelom 
prerokovania návrhu úprav vo VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 
Rožňava. 

k bodu č. 8 

Basketbalový klub ŠPD – žiadosť o poskytnutie preddavku na finančnú dotáciu v roku 
2011 

PaedDr. Baláž – vzhľadom k skutočnosti, že žiadosť bola predmetom rokovania mestského 
zastupiteľstva a riešená kladne, sťahuje túto žiadosť z bodu rokovania ako bezpredmetnú.  

 

k bodu č. 9  

Drift s.r.o Bratislava – ponuka na spoluprácu 

PaedDr. Baláž – mesto  dostalo ponuku na spoluprácu pri organizovaní jubilejného 55. 
ročníka medzinárodných cyklistických pretekov OKOLO SLOVENSKA v meste Rožňava, 
ako etapové mesto. Za týmto účelom navštívil dňa 15.3.2011 odbor školstva generálny 
riaditeľ  cyklistických pretekov, aby skonkretizoval svoje požiadavky na úspešnú realizáciu 
tohto podujatia. Žiada mesto, aby prostredníctvom sponzora – reklamného partnera ubytovali 
a poskytli stravovanie cca 100 súťažiacim.  

Uznesenie č. 09/03/11 – komisia podporuje realizáciu akcie cyklistických pretekov OKOLO 
SLOVENSKA a odporúča pánovi primátorovi z úrovne svojho postu získať vhodných 
sponzorov na uskutočnenie tohto podujatia.  

k bodu č. 10 

fofos.sk Občianske združenie Košice – žiadosť o spoluprácu 

p. Szantó – v júni chcú uskutočniť v Rožňave medzinárodný basketbalový turnaj starších 
žiakov – fofosCup 2011. Turnaj je určený minimálne pre 6 a maximálne 16 klubov. 
Spoluprácu potvrdilo aj informačné centrum v Rožňave. Žiadajú poskytnúť športovú halu na 



2 dni, reklamné predmety a trofej pre najlepšieho hráča turnaja. Turnaj v športovej hale by 
trval cca 10 hodín, podľa nahláseného počtu súťažných tímov.  

 

Uznesenie č 10/03/11 – komisia odporúča schváliť propagačný materiál a po schválení 
rozpočtu finančnú dotáciu z rezervy na prenájom športovej haly podľa skutočne prenajatých 
hodín. 

 

k bodu č. 11 

ATU Košice – klub orientačného behu 

PaedDr. Baláž – klub plánuje v júli organizovať v regióne Rožňavy tradičné medzinárodné 
preteky v orientačnom behu Pohár Slovenského krasu. Očakávajú účasť 600 – 700 pretekárov 
z krajín celej Európy. Žiadajú o podporu pri organizačnom zabezpečení podujatia. Nakoľko 
v žiadosti nekonkretizovali svoje požiadavky, navrhuje vyzvať organizátora na doplnenie 
svojej žiadosti. 

 

Uznesenie č. 11/03/11 – komisia odporúča vyzvať organizátora podujatia o spresnenie 
požiadaviek na podporu pri organizačnom zabezpečení pretekov v orientačnom behu.  

 

k bodu č. 12 

Regionálna rada Klubu slovenských turistov Rožňava – žiadosť o podporu 

PaedDr. Baláž – žiadajú o podporu projektu Krajina roka formou organizačnej, materiálnej 
a finančnej pomoci. Je to projekt, ktorý môže propagáciou nášho regiónu doma i v zahraničí 
prispieť k ďalšiemu rozvoju cestovného ruchu v našom regióne.  

 

Uznesenie č. 12/03/11 – komisia podporuje realizáciu projektu Krajina roka 2010/2011 a  
odporúča po schválení rozpočtu finančnú dotáciu z rezervy vo výške 200 €. Ďalej komisia 
odporúča vedeniu mesta ústretovosť pri zabezpečovaní tribúny a ozvučenia na akciu.  

 

k bodu č. 13 Rôzne: 

a/ TK Sambed – nájomná zmluva o prenájme nebytových priestorov na rok 2011 

PaedDr. Baláž – na základe uznesenia MZ bola uzavretá Nájomná zmluva s TK Sambed na 
obdobie od 1.1.2011 do 31.3.2011 výškou nájomného na úrovni roka 2010 t.j. 10 €/hod.. Klub 
žiada o bezplatné užívanie nebytových priestorov na rok 2011, zmenu dobu prenájmu z doby 
neurčitej na dobu určitú a nácviky 2x týždenne. Klub na základe zmluvy v roku 2010 mal 
nácviky 1x týždenne s celkovým počtom 47 a výška uhradeného nájomného činila 470 €. 
V súvislosti s výškou nájomného pre TK Sambed boli prehodnotené náklady za spoločenskú 
sálu MsÚ. Výška minimálneho nájomného bola vypočítaná na 10€/hod.  

 

Uznesenie č. 13/03/11 – komisia odporúča vypracovať Nájomnú zmluvu s TK Sambed 
a Mestom Rožňava a súčasne s TK Sambed a 1. Rožňavaskou a.s. na dobu určitú s platnosťou 
do 31.12.2011 s týmito podmienkami: 



a/  výška nájomného v OKC ................ 7 €/hod. 

b/  výška nájomného  za spoločenskú sálu MsÚ ................ 5 €/hod. 

 

k bodu č. 13 Rôzne: 

b/  Technické služby mesta Rožňava – Zmluva o nájme nebytových priestorov v budove 
MsÚ Rožňava 

PaedDr. Baláž – na základe Zmluvy o nájme nebytových priestorov mala 1. Rožňavská a.s. 
prenajaté kancelárske priestory na prvom poschodí budovy MsÚ. Nakoľko nie je doriešený 
prenájom týchto priestorov, je potrebné schváliť Zmluvu o nájme nebytových priestorov. 
Vzhľadom k skutočnosti že riešenie nebytových priestorov nie je v kompetencii tejto komisie, 
navrhuje tento bod stiahnuť z rokovania.  

 

k bodu č. 13 Rôzne: 

c/  Úprava Podmienok krátkodobého prenájmu priestorov Radnice, Mestského úradu 
Rožňava a Sobášnej siene 

PaedDr. Baláž – prezentoval predložený materiál a uviedol zmeny v poplatkoch ktoré sú 
s odôvodnením upravené.  

Uznesenie č. 14/03/11 – komisia odporúča schváliť MZ Úpravu podmienok krátkodobého 
prenájmu priestorov Radnice, Mestského úradu Rožňava a Sobášnej siene podľa dôvodovej 
správy. 

 

k bodu č. 13 Rôzne: 

d/  Monitoring plnenia PHaSR mesta Rožňava k 31.12.2010 

PaedDr. Baláž – vypracovanie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja vyplýva zo 
zákona o podpore regionálneho rozvoja SR. Hlavnými cieľmi tejto podpory je zabezpečiť 
vyvážený hospodársky a sociálny rozvoj SR, odstrániť alebo zmierniť rozdiely v úrovni 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja  regiónov, zabrániť vzniku nových oblastí s nízkou 
ekonomickou výkonnosťou a životnou úrovňou obyvateľov. PHaSR mesta je strednodobý 
programový dokument, v ktorom sú jasne vymedzené hlavné problémy, ktoré sú pre 
hospodársky a sociálny rozvoj územia spoločné a vytýčené opatrenia, ktoré prispejú k riešeniu 
týchto problémov.  

Mgr. Szőllős – v rozvojovej oblasti: vzdelávanie, školstvo, kultúry a šport  doplniť v 8.2 
indikátory :  v školskom roku 2010/2011 sú zaradené športové triedy na ZŠ zlatá č. 2,  a to 
volejbal dievčat a basketbal  chlapcov. 

Uznesenie č. 15/03/11 – komisia odporúča schváliť MZ Monitoring plnenia PHaSR mesta 
Rožňava k 31.12.2010 s požiadavkou doplniť rozvojovej oblasti: vzdelávanie, školstvo, 
kultúry a šport v bode 8.2 indikátory :  v školskom roku 2010/2011 sú zaradené športové 
triedy na ZŠ zlatá č. 2,  a to volejbal dievčat a basketbal  chlapcov. 

 

 

Spracovala :   Švedová                                                                 PaedDr. Viktor Baláž  v.r. 
  tajomníčka komisie                  predseda komisie 


